
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету Верховної Ради України  

з питань соціальної  політики  та захисту прав ветеранів 

6 грудня 2024 року 

 

Веде засідання голова Комітету ТРЕТЬЯКОВА Г.М. 

 

ГОЛОВУЮЧА. Якщо не буде заперечень, якщо Сергій Гривко зробить 

нам перекличку як секретар. Будь ласка, пане Сергій. 

 

ГРИВКО С.Д.  Дякую, шановна голово Галина Миколаївна. 

Третьякова Галина Миколаївна. 

 

ГОЛОВУЮЧА. На місці. 

 

ГРИВКО С.Д.  Дякую. 

Цимбалюк Михайло Михайлович.  

 

ГОЛОВУЮЧА. (Не чути)  

 

ГРИВКО С.Д. Зрозумів. 

Струневич Вадим Олегович. 

 

СТРУНЕВИЧ В.О. Струневич тут. 

 

ГРИВКО С.Д.  Дякую. 

Бабенко Микола Вікторович. Нема. 

Гривко єсть. 

Остапенко Анатолій Дмитрович. 
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ОСТАПЕНКО А.Д. Добрий день. На місці. 

 

ГРИВКО С.Д.  Дякую. 

Никорак Ірина Петрівна. 

 

НИКОРАК І.П. Никорак  на місці. 

 

ГРИВКО С.Д.  Дякую. 

Тарасенко Тарас Петрович. 

 

ТАРАСЕНКО Т.П. На місці. 

 

ГРИВКО С.Д.  Дякую. 

Тимошенко Юлія Володимирівна. Тимошенко Юлія Володимирівна! 

Нема. 

 

ГРИВКО С.Д.  Циба Тетяна Вікторівна. Циба Тетяна Вікторівна! Нема. 

І Цимбалюк Михайло Михайлович.  

Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧА. Дякую. 

Шановні народні депутати, у нас два пункти в порядку денному,  

власне, вони не такі довгі, ми можемо дуже швидко закінчити наше 

засідання.  

Водночас вчора Верховна Рада прийняла ще три законопроекти в 

першому читанні. І чи не буде ні в кого заперечення,  щоб  ми визначили  

також голів робочих груп по цих трьох законах? Ну  таким  чином ми просто 

доповнимо,  щоб там почалася робота і  голови підключилися до підготовки 

законів на друге читання. Дякую,  шановні народні депутати. 
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Тоді в нас два пункти. Я надам слово пані Ірині Никорак, авторці  

першого законопроекту,  який іде зараз на друге читання,  11116 відповідно. І 

якщо  не буде там нових заперечень,  ми могли би цей законопроект освятити 

і рекомендувати  в зал.  

Будь ласка, пані Ірина. 

 

НИКОРАК І.П. Галино Миколаївно,  дякую. 

Шановні народні депутати члени комітету, щира подяка за те, що 

зголосилися зібратися на позачергове наше засідання комітету, розглянути 

цей важливий законопроект. Ми його якісно опрацювали в рамках  робочої 

групи. Було подано всього 59 пропозицій від 25 народних депутатів. І я хочу 

щиро подякувати, Галина Миколаївна, вам за додаткові пропозиції,  які ви 

надали  до законопроекту, і вони значно покращили його суть.  

Хотіла б озвучити декілька новел,  які враховані під час напрацювання 

робочою групою. Назву законопроекту пропонується змінити і викласти в 

наступній редакції: "Про внесення змін до деяких законів України щодо 

пенсійного забезпечення окремих осіб із числа учасників бойових дій, осіб з 

інвалідністю внаслідок війни, членів сімей загиблих (померлих) Захисників 

та Захисниць України". По одній із поправок мого авторства, вона має 

уточнюючий характер і розповсюджується на осіб, що брали участь у відсічі, 

у відповідних оборонних заходах та отримали інвалідність, крім працівників 

підприємств, установ та організацій, які залучалися до зазначених оборонних 

заходів.  

Також нагадаю, що ключовим питанням обговорення на робочій групі 

було питання розширення самого періоду безпосередньої участі у заходах, не 

обмежуючись 24 лютого і 25 березня 2022 року, і ми його розширили. 

Відповідно доповнили новим розділом "Прикінцеві та перехідні положення", 

який передбачає, що положення стосовно пільг у пенсійному забезпеченні, 

передбачені законопроектом для осіб, які стали особами з інвалідністю у 

зв'язку з пораненням, каліцтвом, контузією або внаслідок захворювання, 
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пов'язаного з безпосередньою участю в період з 24 лютого по 25 березня 2022 

року у заходах із забезпечення оборони України, набувають чинності 

одночасно з законом. Водночас для осіб, які брали участь у відповідних 

заходах після 25 березня 2022 року, зазначені положення набуватимуть 

чинності з 1 січня 2026 року. 

Наразі протягом 2023-2024 років на засіданнях Міжвідомчої комісії 

Міністерства ветеранів факт безпосередньої участі встановлено по 162 

загиблим, з яких 130 осіб загинули в період з 24 лютого по 25 березня, 32 

особи загинули після 25 березня, 7 осіб у період з 28 березня, 15 осіб у період 

з 26 березня, 5 осіб в червні 2022 року, 5 осіб в травні-червні 2023 року.  

Крім того, міжвідомчою комісією факт безпосередньої участі 

встановлено по 40 особам з інвалідністю. Зокрема, 28 особам підтверджено 

факт безпосередньої участі у період між 24 лютого та 25 березня 22-го року.  

Також додатково ми доповнили законопроект важливою нормою 

авторства Галини Миколаївни Третьякової, яка говорить нам про те, що 

порядок надання статусу вищезазначеним особам з інвалідністю внаслідок 

війни, особам, категорії таких осіб, а також періоди та райони проведення 

заходів, необхідних для забезпечення оборони України, захисту, безпеки 

населення та інтересів держави будуть визначатися Кабінетом Міністрів. 

Тому я пропоную підтримати текст порівняльної таблиці у 

запропонованій редакції з урахуванням озвучених мною щойно пропозицій і 

опрацьованих підтриманих в рамках робочої групи, внести порівняльну 

таблицю до проекту Закону про внесення змін до деяких законів України 

щодо уточнення норм, що регулюють питання надання соціальних гарантій 

особам, яких визнано ветеранами війни та членами сімей загиблих 

Захисників і Захисниць України (реєстраційний номер 11116) на розгляд 

Верховної Ради України. Та рекомендувати Верховній Раді України 

зазначений законопроект прийняти у другому читанні та в цілому. 

Прошу колег підтримати. Якщо є запитання, готова відповісти. 
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ГОЛОВУЮЧА. Дякую, пані Ірина. 

Таким чином ми трішечки розширили спектр дії нашого закону. Пані 

Ірина пропонувала в першому читанні тільки визначити цей період один 

місяць і відповідно надати можливість родинам і людям, які приймали участь 

в обороні держави, отримувати пільги. Ми розширили в тому числі і на 

трішечки більшу категорію, вона незначна, це не тисяча людей навіть, це 

менше. Тому ми розширили, і так, власне, як пропонувала колись і Юлія 

Володимирівна ще до цього закону, коли він йшов, у першому читанні 

приймався. Але надали можливість, регіони, де були ці комбатанти по факту, 

люди, які захищали, не входячи до складу Збройних Сил України, на 

території … (Не чути) участки встановлювати Кабінету Міністрів, але з 26-го 

року, тому що Мінфін дав нам негативний висновок на те, що це буде 

потребувати зміни до бюджету. 

Тому оцінка цих людей може, буде відбуватися і в 25-му році, водночас 

фінансуватися ця програма почне з 26-го року, бо так ми в прикінцевих 

положеннях виписали.  

Шановні народні депутати, чи є необхідність послухати Мінвет, 

Мінфін і Мінсоц, чи ми можемо голосувати? Будь ласка.  

 

ЦИМБАЛЮК М.М. Якщо можна, шановна Галина Миколаївна, 

шановні колеги, насправді законопроект дуже потрібний. Я дякую основному 

автору пані Ірині Никорак за ініціативу. Ми також з членами нашої фракції 

підтримали. І якось сказала голова комітету, воно стосується невеликої 

кількості людей, які в цей період, не будучи в жодному військовому 

формуванні, просто стали на відсіч ворога і захищали нашу державу. Але до 

другого читання він справді набрав зовсім іншого змісту. І це ще раз 

говорить про те, що наша практика створення робочих груп до другого 

читання, вона є позитивною. Насправді ми врахували всі і інші можливі 

обставини і розширили коло тих осіб, які будуть визнані і отримають статус 
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учасника бойових дій, і членів родин людей, які загинули, захищаючи нашу 

державу.  

Через те є пропозиція, всім все зрозуміло, підтримати те, що сказала 

голова робочої групи Ірина Никорак, і рекомендувати Верховній Раді все-

таки підтримати в другому читанні і в цілому з урахуванням доопрацювання.  

Дякую.  

 

ГОЛОВУЮЧА.  Мінвету ми дали можливість гідно зустрічати тих, хто 

боронив нашу Батьківщину.  

Якщо немає інших пропозицій, тоді є пропозиція від робочих груп 

рекомендувати таблицю на друге читання, рекомендувати Верховній Раді 

прийняти законопроект в цілому.  

Прошу тоді Сергія Гривка, якщо не буде заперечень щодо нашого 

сьогоднішнього секретаря нашого засідання, провести голосування. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую, шановна Галина Миколаївна. 

Прошу голосувати. Третьякова Галина Миколаївна. 

 

ГОЛОВУЮЧА. За.  

 

ГРИВКО С.Д. Цимбалюк Михайло Михайлович. 

 

ЦИМБАЛЮК М.М. За.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Струневич Вадим Олегович. Струневич Вадим Олегович! 

 

СТРУНЕВИЧ В.О. Струневич – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 
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Бабенко Микола Вікторович. Немає.  

Гривко Сергій Дмитрович – за.  

Остапенко Анатолій Дмитрович. Остапенко Анатолій Дмитрович! 

 

ОСТАПЕНКО А.Д. За. За. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Никорак Ірина Петрівна. 

 

НИКОРАК І.П. Никорак – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Тарасенко Тарас Петрович. 

 

ТАРАСЕНКО Т.П. Тарасенко – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Тимошенко Юлія Володимирівна. 

 

ТИМОШЕНКО Ю.В. Тимошенко – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Циба Тетяна Вікторівна. 

 

ЦИБА Т.В. Циба – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

9 – за.  

 

ГОЛОВУЮЧА. Дякую, шановні народні депутати.  
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Тоді переходимо до пункту другого порядку денного: про створення 

робочої групи з доопрацювання до другого читання проекту Закону 12209. 

Він набув зараз широкого розголосу.  

І я зразу запропоную кандидатуру Цимбалюка Михайла Михайловича, 

який через 20 хвилин буде вести робочу групу тут у нас, і ми будемо думати, 

яким чином і що ми встигнемо проголосувати як народні депутати до нового 

року. Ми будемо спиратися в першу чергу на думку народних депутатів, що 

ми готові прийняти зараз, і будемо відсікати ті норми, які потрібні може бути 

Кабінету Міністрів у наступному році, тому що швидкість, з якою зараз нам 

нав'язує в тому числі Кабінет Міністрів роботу з цим законопроектом, вона є 

неприйнятною, я б сказала, для роботи Верховної Ради. Тому в мене є 

пропозиція проголосувати Цимбалюка Михайла Михайловича на цю робочу 

групу, а далі ми будемо орієнтуватися, що ми встигнемо зробити, що ні до 

понеділка. Будь ласка, шановні... 

Юлія Володимирівна, будь ласка. 

 

ТИМОШЕНКО Ю.В. Пані голово, шановні колеги, я хочу просто 

повідомити вам, що прийняття цього законопроекту в першому читанні 

викликало колосальне обурення в асоціаціях людей з інвалідністю. 

Колосальне обурення! Я не знаю, просто у мене сотні дзвінків ото всюди.  

І тому я з великим задоволенням підтримую кандидатуру Михайла 

Михайловича Цимбалюка, щоб він очолив робочу групу, но я просто хочу, 

щоб всі члени комітету були свідомі того, що це мега контроверсійний 

законопроект і що там треба думати про кожну літеру і про кожну кому. 

Тому що якщо у нас люди з інвалідністю будуть знаходитися замість турботи 

в державі в стресовому стані постійному, це ні до чого доброго не призведе.  

І тому я також Михайла Михайловича прошу з усіма асоціаціями 

зустрітися, обговорити все, послухати всі пропозиції. Ми не можемо 

приймати законопроект, який не буде схвалений всіма, я підкреслюю, всіма 

асоціаціями людей з інвалідністю. 
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Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧА. Дякую, Юлія Володимирівна. 

Тоді голосуємо. Шановні народні депутати, немає інших кандидатур чи 

інших... (Шум у залі) Вже за 15 хвилин ми почнемо робочу групу, тому… і 

далі будемо уже там дискутувати. Будь ласка, всі, шановні народні депутати 

можуть залишатися на робочу групу, бо всі ми є авторами правок. У нас вже 

надійшло станом годину тому 602… 680 з чимось от станом наразі. 

У мене ще велике прохання шановним народним депутатам 

максимально робити це в діджитал формі, тому що ми в ночі набивали 

правки, які прийшли в листах, у нас до ста сторінок пропозицій, які не в 

діджитал формі, ми робимо табличку цю. Ігор Руденко у нас в ночі працював. 

Тому в суботу/неділю ми теж виводимо комітет для того, щоб напрацювати. 

Ще раз, ми будемо виносити тільки те, де ми знайдемо згоду, де буде 

згода асоціацій в робочій групі те, що ми встигнемо напрацювати, і те, що є 

абсолютно необхідним з 1 січня 25-го року. Ну, а саме, от  ми вже збиралися 

зранку з Михайлом Михайловичем,  а саме запустити можливість на підставі 

індивідуального реабілітаційного плану запускати лікарняний 

реабілітаційний, який сьогодні існує в іншій формі, і оплачувати його через 

Пенсійний фонд як лікарняний, і зафіксувати, що допоміжні засоби 

реабілітації починають оплачуватися. Ну, вже дійсно сьогодні так і є за 

постановами Кабінету Міністрів, але допоміжні засоби реабілітації 

починають включатися, ще коли людина не отримала статусу ступеня 

інвалідності, а вже почалася робота з того, щоб ми за рахунок державного 

бюджету або інших джерел, Фонду соціального страхування фінансували 

створення допоміжних засобів реабілітації, які потребує саме конкретно та 

особа, для якої вони назначені. 

Да, будь ласка, Михайло Михайлович.  

 

ЦИМБАЛЮК М.М. Дякую. 



10 

 

Шановні колеги, справді, я дав згоду чи даю згоду питання це 

поставити на голосування стосовно моєї кандидатури з декількох причин. 

По-перше, справді, ми маємо виробити механізм, щоб не заблокувати 

роботу призначення груп інвалідності особам з 1 січня. Бо ви знаєте, що було 

прийнято рішення щодо ліквідації МСЕКів, але життя продовжується. З 1 

січня особливо нашим військовим потрібно буде визначати пенсії і групи 

інвалідності. То задля того, щоб цей процес міг продовжуватися, але на 

іншому професійному рівні, щоб не замінювали одних на других, а система 

залишалася, я даю згоду, бо це наше спільне завдання. 

Друге. Я запрошую вже сьогодні до спільної праці представників всіх 

без виключення  асоціацій, але щоби в нас відбулася фахова принципова 

розмова. І так, як сказала Галина Миколаївна, Юлія Володимирівна, щоби ми 

зійшлися на тому, що ми в цьому законопроекті схвалюємо і є в нас рішення 

всього сесійного залу, тобто депутатів, які активно вже беруть участь, вже 

правки, щоб не заблокувати роботу. Все інше, що викликає суспільний 

резонанс, нерозуміння або звуження соціальних пільг певної категорії 

громадян, ми виносимо в зовсім іншу історію, це у сесійній залі має бути 

повний консенсус по тому, що ми напрацюємо. А дальше давайте будемо 

продовжувати, можливо, це буде інший законопроект. Ми би хотіли почути 

нарешті від Міністерства соціальної політики і Міністерства охорони 

здоров'я, в цілому від  Кабінету Міністрів, як вони бачать цю реформу. Бо ми 

чули з трибуни Верховної Ради окремі аспекти, у засобах масової інформації 

бачу іншу історію, ми хочемо, щоби було конкретне професійне бачення з 

відповіддю на всі ті непрості питання, які сьогодні ставить життя. 

Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧА. І відповідно робота із фракціями, в тому числі і "Слуга 

народу". 
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ЦИМБАЛЮК М.М. І на завершення. Справді, от ми хоч і автори, а це 

насамперед Кабінет Міністрів провів дискусію у всіх фракціях, щоби не 

тільки члени комітету своїм фракціям пояснювали щось, а щоби це говорили 

ті, які є ініціаторами реформи. Хоча ще раз підкреслюю, що ми всі 

зацікавлені, щоб нарешті ця реформа відбулася. 

 

ГОЛОВУЮЧА. Дякую. Ми готові працювати 24/7, без вихідних і таке 

інше. Дякую. 

Тоді я прошу провести голосування і призначити Цимбалюка Михайла 

Михайловича головою робочої групи. 

 

ГРИВКО С.Д. Шановні колеги, прошу висловити позицію згідно 

зазначеної пропозиції.  

Третьякова Галина Миколаївна. 

 

ГОЛОВУЮЧА. За. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Цимбалюк Михайло Михайлович. 

 

ЦИМБАЛЮК М.М. Утримався. Але при умові, що я згоду даю. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Струневич Вадим Олегович.  Струневич Вадим Олегович! 

 

СТРУНЕВИЧ В.О. Струневич – за. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Бабенко Микола Вікторович. Нема. 

Гривко Сергій Дмитрович – за. 
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Остапенко Анатолій Дмитрович. 

 

ОСТАПЕНКО А.Д. За. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Никорак Ірина Петрівна.  

 

НИКОРАК І.П. Никорак – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Тарасенко Тарас Петрович. 

 

ТАРАСЕНКО Т.Т. Тарасенко – за. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Тимошенко Юлія Володимирівна. 

 

ТИМОШЕНКО Ю.В. Тимошенко – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Циба Тетяна Вікторівна. 

 

ЦИБА Т.В. Циба – за. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

8 – за. Рішення прийнято. 

 

ГОЛОВУЮЧА. Дякую, шановні народні депутати. 

Тоді ми переходимо до наступних трьох питань. Я буду називати зараз 

номер закону, і у мене велике прохання… Ну, я можу кандидатуру від себе 
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надавати, але в мене прохання: якщо є добровольці, то брати на себе 

підготовку законопроектів. Бажано тих народних депутатів, хто не веде, бо у 

нас є народні депутати, які, там, по два, по три закони ведуть, і вони ще не 

закінчені. 

Тому, якщо там хтось звільняється, наприклад, Ірина Никорак зараз 

звільняється, руки в неї, то я прошу якийсь законопроект взяти на себе, щоб 

ми там всі попрацювали. 

Таким чином, 12124 – це створення робочої групи з доопрацювання до 

другого читання Закону "Про соціальні послуги" щодо удосконалення 

порядку надання соціальних послуг. Я рекомендую пані Цибу, вона авторка 

цього законопроекту, вела законопроект 9042-1, і відповідно знає досконало, 

знає всіх стейкхолдерів. Тому, щоб вона довела цей законопроект – 

прекрасний, до речі, законопроект, - до конкретного втілення. 

Якщо не буде заперечення, то… Будь ласка, тоді, пан Сергій, я прошу 

проголосувати по 12124 пані Цибу. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Прошу висловити свою позицію згідно зазначеної пропозиції. 

Третьякова Галина Миколаївна. 

 

ГОЛОВУЮЧА. За. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Цимбалюк Михайло Михайлович. 

 

ЦИМБАЛЮК М.М. За. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Струневич Вадим Олегович. 
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СТРУНЕВИЧ В.О. Струневич – за. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Бабенко Микола Вікторович. Нема. 

Гривко Сергій Дмитрович – за. 

Остапенко Анатолій Дмитрович. 

 

ОСТАПЕНКО А.Д. За. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Никорак Ірина Петрівна.  

 

НИКОРАК І.П. Никорак – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Тарасенко Тарас Петрович. 

 

ТАРАСЕНКО Т.Т. Тарасенко – за. 

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Тимошенко Юлія Володимирівна. 

 

ТИМОШЕНКО Ю.В. Тимошенко – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Циба Тетяна Вікторівна. 

 

ЦИБА Т.В. Я – за. Дякую, колеги. І вважаю, що це наш спільний 

законопроект, ми його дотягнемо. Дякую. 
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ГРИВКО С.Д. 9 – за.  

 

ГОЛОВУЮЧА. 9 – за. Дякую, шановні народні депутати. 

Наступний законопроект 11122 про створення… то єсть робочої групи 

щодо єдиного внеску на загальнообов'язкове державне соціальне страхування 

для осіб, позбавлених волі в Російській Федерації. Пропоную пані Никорак, 

бо в неї зараз будуть розв'язані руки по 11166 та 11122, якщо не буде інших 

кандидатур. Шановні нардепи, не проти пані Ірини? 

 

ГРИВКО С.Д.  Давайте.  

 

ГОЛОВУЮЧА. Тоді прошу проголосувати.  

 

ГРИВКО С.Д. Шановні колеги, прошу висловити позицію згідно 

зазначеної пропозиції.  

Третьякова Галина Миколаївна.  

 

ГОЛОВУЮЧА. За. 

 

ГРИВКО С.Д.  Дякую.  

Цимбалюк Михайло Михайлович.  

 

ЦИМБАЛЮК М.М. За.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Струневич Вадим Олегович. Струневич Вадим Олегович. Поки немає.  

Бабенко Микола Вікторович. Немає.  

Гривко Сергій Дмитрович – за.  

Остапенко Анатолій Дмитрович.  
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ОСТАПЕНКО А.Д. За.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую.  

Никорак Ірина Петрівна.  

 

НИКОРАК І.П. Никорак – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую.  

Тарасенко Тарас Петрович.  

 

ТАРАСЕНКО Т.П. Тарасенко – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую.  

Тимошенко Юлія Володимирівна. 

 

ТИМОШЕНКО Ю.В. Тимошенко – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую.  

Циба Тетяна Вікторівна.  

 

ЦИБА Т.В. Циба – за.  

 

ГРИВКО С.Д. 8 – за.  

 

ГОЛОВУЮЧА. Дякую. 

Шановні народні депутати, і останній законопроект – це 10164-1. Якщо 

пан Струневич не буде проти, це Кодекс законів про працю щодо 

удосконалення правового регулювання. Пана Бабенка наразі з нами немає, 

він опрацьовує 10147, дуже важкий, БЗР, і чекає Трудовий кодекс від уряду. 

Відповідно, якщо пан Вадим Струневич погодився, то було б добре, щоб він 
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цей законопроект довів до зали. Пан Вадим, не проти ви? Пан Вадим. Якщо 

його не буде, буду Сергія Гривка пропонувати.  

 

ГРИВКО С.Д. Пан Вадим, ви є?  

 

ГОЛОВУЮЧА. Давай, пан Сергій. Тоді пан Сергій. Ви не проти?  

 

ГРИВКО С.Д. Не проти.   

 

ГОЛОВУЮЧА. Тоді давайте  голосувати.  

 

ГРИВКО С.Д. Шановні колеги, прошу висловити позицію згідно 

зазначеної пропозиції.  

Третьякова Галина Миколаївна.  

 

ГОЛОВУЮЧА. За. 

 

ГРИВКО С.Д.  Дякую.  

Цимбалюк Михайло Михайлович.  

 

ЦИМБАЛЮК М.М. Цимбалюк – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую. 

Струневич Вадим Олегович. Немає. 

Бабенко Микола Вікторович. Немає.  

Гривко Сергій Дмитрович – за.  

Остапенко Анатолій Дмитрович.  

 

ОСТАПЕНКО А.Д. За.   
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ГРИВКО С.Д. Дякую.  

Никорак Ірина Петрівна.  

 

НИКОРАК І.П. Никорак – за.  

 

ГРИВКО С.Д.  Дякую.  

Тарасенко Тарас Петрович.  

 

ТАРАСЕНКО Т.П. За.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую.  

Тимошенко Юлія Володимирівна.  

 

ТИМОШЕНКО Ю.В. Тимошенко – за.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую.  

Циба Тетяна Вікторівна.  

 

ЦИБА Т.В. За.  

 

ГРИВКО С.Д. Дякую.  

8 – за.  

 

ГОЛОВУЮЧА. Дякую, шановні народні депутати.  

Порядок денний наш вичерпаний. І через 5 хвилин починається робоча 

група по 12209. Слава Україні! 


